



創於 1913 年
Founded in 1913

香港華人會計師公會 The Society of Chinese Accountants & Auditors

(在香港註冊成立之有限公司)

(Incorporated in Hong Kong as a company limited by guarantee)

午餐例會



如何處理會計監管機構對審計師作出的提問？

2024年5月31日 12:30pm
@嶺南會所



Dear Members 致各位會員：

<p>Topic 講題:</p>	<p>How to deal with the accountancy regulators when they issue queries to the auditors? 如何處理會計監管機構對審計師作出的提問？</p>
<p>Speaker: 講師:</p>	<div data-bbox="373 943 564 1249" data-label="Image"></div> <p>林培森律師 Mr. Paul Lam (FCPA, FCA)</p> <p>Paul is currently working at ONC Lawyers, specialising in corporate and commercial legal practice. Paul is experienced in IPO, M&A and handling regulatory investigation. Paul is also a fellow member of the HKICPA and ICAEW. He worked in one of the “Big 4” international accounting firms for over 7 years, providing audit and assurance services. In addition, Paul was a lecturer for over 5 years for the accountancy professional exams of the HKICPA and ACCA, covering financial reporting, auditing and corporate governance.</p> <p>林培森律師現職於柯伍陳律師事務所(ONC Lawyers)，主理與商業有關的法律服務。林律師擅長處理上市事宜、收購合併和監管機構的調查。林律師同時是香港會計師公會（HKICPA）和英格蘭及威爾斯特許會計師公會（ICAEW）的資深會員。他曾在其中一間四大國際會計師事務所工作超過 7 年，亦曾從事會計培訓工作超過 5 年以上，為學員應考由香港會計師公會(HKICPA)及英國特許公認會計師公會 (ACCA)舉辦的會計專業考試提供培訓，專攻財務報告、審計和公司管治的相關課程。</p>



創於 1913 年
Founded in 1913

香港華人會計師公會

The Society of Chinese Accountants & Auditors

(在香港註冊成立之有限公司)

(Incorporated in Hong Kong as a company limited by guarantee)

Highlights: 活動內容:	<p>Do you think you will ever meet an auditor practitioner telling you that replying to queries of the accountancy regulators is the most pleasant experience at work? Indeed, dealing with the accountancy regulators on top of the busy work is a heavy burden to all audit practitioners. In this luncheon, the speaker will share insights on how to deal with queries of the accountancy regulators and the areas they are likely to focus on.</p> <p>你認為你會否遇到一位會告訴你回覆會計監管機構的提問是賞心樂事的審計從業員嗎？事實上，在面對繁重的工作的同時要應對會計監管機構的提問對所有審計從業員來說可算是百上加斤。在這次午餐會上，講者將分享如何應對會計監管機構的提問以及他們可能關注的領域。</p>
Date/Time: 日期及時間:	31 May 2024 (Friday) / 12:30 pm – 2:00 pm 2024 年 5 月 31 日 (星期五) 下午 12:30 至 2:00
Venue: 地點:	Lingnan Club (13/F, On Lok Yuen Building, 25-27A Des Voeux Road, Central) 中環嶺南會所 (中環德輔道中 25-27A 號安樂園大廈 13 樓)
Language: 語言:	Cantonese 廣東話
Fee: 費用:	HK\$130 for each SCAA Members / Affiliates / Student Affiliates 每位港幣 130 元正 (只限華師正式會員 / 附屬會員 / 學生會員)
Enrolment: 報名方法:	Please click HERE to enroll. 請 按此 報名。

Should you have any enquiries, please feel free to contact the Secretariat at Tel: (852) 2869-6680 or email to info@scaacpa.org.hk. 如有任何查詢請與本會秘書處聯絡，電話：(852) 2869-6680 或 電郵：info@scaacpa.org.hk。

Enrolment for this luncheon is on the first-come-first-served basis. Each enrollee will be notified via EMAIL for the result of enrolment before the luncheon. 午餐例會以先到先得形式接受報名，成功報名者將獲本會以電郵通知。

Yours faithfully 此致

Kwok Chi Shing, Wilson 郭志成

Luncheon Committee Chairman 午餐例會主席

The Society of Chinese Accountants & Auditors 香港華人會計師公會